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A SZENT SZELLEM TELJESSÉGÜNK 

ÁLDÁSAI 

2017. június 25. 

– Sandersné dr. Kovács Erzsébet tanításának élőben elhangzott szövege belső használatra – 

A mai napon egy könyvet szeretnék nektek bemutatni. Ez A Szent Szellem keresztség, 

Kenneth Hagin könyve, aminek a nyomán haladunk a mai napon. Tudjátok, hogy Kenneth 

Hagin tanításait követjük, és ezek a tanítások igen tiszta, igei, egyszerűen megérthető és 

befogadható tanítások. Ebben a könyvében éppen azt taglalja, ahova múlt héten már elértünk: 

a Szent Szellem keresztségek az Apostolok cselekedeteiben.  

Négy helyen néztük meg, hogyan szállt le a Szent Szellem, és annak az első és érzékelhető jele 

az volt, hogy elkezdtek szólni nyelveken. Ez ma is egy nagyon kevéssé ismert dolog a keresztény 

világban. Nem tudják, eszik vagy isszák ezt? Mi ez a nyelveken szólás? Mert ha megkérdezel sok 

keresztényt, akkor vagy nem is hallott róla, vagy pedig hallott róla, de igazából az nem bátorította. 

Ezért inkább visszafogottan fogadja, és nem is nagyon nyitja meg magát, amikor arról kezdenénk 

beszélni, hogy létezik ez a nyelveken való szólás. Már Jézus megígérte a Márk evangéliumban, 

hogy a hívőket jelek követik, és ott a felsorolásban az egyik, hogy új nyelveken szólnak.  

MÁRK 16,17. 

17. Azokat pedig, akik hisznek, ilyen jelek követik: az én nevemben ördögöket 

űznek; új nyelveken szólnak.  

Ez az új nyelv a nyelveken való imádság, amit addig nem beszéltünk, amíg a Szent Szellem 

nem vett lakozást bennünk. Ez a lakozás, ez a Szent Szellem keresztség egy nagyon fontos, 

sarkalatos pontja a keresztény életünknek. Ugyanis számos felekezet úgy gondolja, hogy 

amikor valaki üdvösséget nyer, akkor már teljes mértékben birtokolja a Szent Szellemet. Így 

gondolják és így tanítják, ezért nem is keresik azt a második lépést, ahogyan láttuk is, 

gyönyörűen lehetett követni a múlt heti tanításban, az Apostolok cselekedetei 8. fejezetében. 

Először lement Fülöp, az evangélista Szamáriába és hirdette az evangéliumot, és jelek, csodák 

sokasága történt. Öröm gerjedt a szívekben.  

Amikor ez a megtérés – hogy befogadták Isten Igéjét – eljutott az apostolokhoz, akkor 

leküldték Pétert és Jánost, hogy menjenek és kezdjenek ők szolgálni feléjük. Vajon miért? 

Azért, hogy örök életet vegyenek? Az örök élet már bennük volt. Azért mentek, hogy vegyék a 

Szent Szellemet, ami egy következő lépcsőfok, a beteljesedés a Szent Szellemmel. Megtelni, 

és szólni más nyelveken. Ez a megtapasztalás hiányzik a Krisztus Testéből, vagyis a 

menyasszonyból, hogy teljes legyen. Hogy felöltse a teljes ékességét magára.  

Mert, ugye, a menyasszonynak felékesítettnek kell lennie? Amikor minden ékszerét felrakta, 

amikor minden szépségét és csillogását magára öltötte, amikor elkészült, akkor viszik a 

vőlegény elé. Amíg még nincs kész, addig nem viszik bemutatni a vőlegény elé. Ugyanígy van 
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Krisztus Testében is. Az Úr, mint vőlegény várja a menyasszonyát, hogy elkészüljön, és ebben 

az elkészülésben a Szellemmel való beteljesedés egy oszlop, alapkő.  

Erről nagyon sokat kell beszélni a közeljövőben, és hogyha szólunk róla a keresztényeknek, 

akkor keresni fogják majd. Mert addig nem is hallottak róla, mint az efézusi tanítványok. Erről 

a múlt héten olvastunk az Apostolok cselekedetei 19-ben, hogy Pál efézusi tanítványokat talált, 

akikhez később írta az Efézusi levelet. Rájuk talált, és látta, hogy valami furcsa ezekkel a 

keresztényekkel, vagy magukat keresztényeknek nevező hívőkkel, és megkérdezte, hogy vajon 

vettétek-e a Szent Szellemet? 

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 19,2. 6. 

2. Monda nékik: Vajon vettetek-é Szent Szellemet, minekutána hívőkké lette-

tek? Azok pedig mondának néki: Hiszen még azt sem hallottuk, hogy van Szent 

Szellem. 

Pál tanítványai, akik Szellemmel teljesek voltak, különböztek tőlük, és ezt Pál észrevette. 

Egy szellemi látása volt erről, egy érzékelése. Ugyanez látható ma is a keresztényeken, nincse-

nek telve Szent Szellemmel. Ez érzékelhető. Nincs rajtuk az a ragyogás, nincs rajtuk az a meg-

elégedettség, az a beteljesedés érzés. Nincs rajtuk, ha a Szent Szellemet nem vették. Pál ekkor 

elmondta nekik, hogy létezik ez, és a kezeit rájuk tette, miután az Úrral megkeresztelkedtek. 

6. És mikor Pál reájuk vetette kezét, szálla a Szent Szellem őreájuk; és szólnak 

vala nyelveken, és prófétálnak vala.  

Beteljesedtek Szent Szellemmel, és kezdtek szólni nyelveken. Megint együtt találjuk a ket-

tőt. Beteljesedtek Szent Szellemmel, és kezdtek szólni nyelveken. Ott még egy másik ajándékot 

is olvasunk mellé: és prófétáltak. A Szent Szellem, mikor beteljesíti a belső emberünket, az 

újonnan teremtett belső embert, akkor rögtön az első jele, az első megnyilvánulása, hogy 

elkezdünk szólni ezen az új, magasztos nyelven, ami az Ő nyelve, de nekünk kell kiejteni. 

Amikor Ő hozza a kiejtést, hogyan és miről szóljon ez az ima, akkor az egy közös imaprojekt. 

Ő hozza a kiejtést, nekünk pedig ki kell ejtenünk. Mert a Szent Szellem helyettünk nem fog 

beszélni, ugyanis mi vagyunk az a hangközpont a testben, ahova Ő beköltözött. Ő hozza a 

kiejtést, hogy hogyan szóljon az ima, ez az új nyelv, mi pedig munkatársak vagyunk benne. 

Egy készséggel kell fogadnunk, hogy kiejtjük, amikor hozza ezt a gyönyörű folyamot.  

Ez egy mennyei nyelv, egy mennyei ékességgel teljes nyelv, ami nincs ebben a világban. 

Ennek a világnak a dolgai mind bűnnel terheltek. Ő egy mennyei tisztaságú nyelvet hoz, amit 

az ember magától soha nem lenne képes kiejteni. Ez mennyei tisztaságú! Az Atya és a Fiú 

imanyelve. Hogy szólaljunk meg imában, Atyám? Miután már elmondtuk azt az egyszerű kis 

imánkat, most hogy menjünk tovább? Akkor a Szent Szellem a segítségünkre siet a kiejtésben, 

az imádságban.  

RÓMA 8,26.  

26. Hasonlatosképpen pedig a Szellem is segítségünkre van a mi erőtlensé-

günkben. Mert azt, amit kérnünk kell, amint kellene, nem tudjuk; de maga a 

Szellem esedezik miérettünk kimondhatatlan fohászkodásokkal. 

Ez a fajta imanyelv az első megnyilvánulása annak, hogy a Szent Szellem segíteni akar 

nekünk, segítségünkre siet a mi erőtlenségeinkben. Valljuk be, hogy magunktól erőtlenek 

vagyunk számos helyzetben. Néha azt gondoljuk, hogy van elég erőnk egy bizonyos dologgal 

megbirkózni, de legtöbbször kiderül, hogy ahogy gondoltuk, ahogy számítottuk, az nem úgy 

van. Erőtlenségek jönnek elő az életünk során, de a Szent Szellem a segítségünkre siet. Ebben 
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az imakiejtésben kapunk egy belső megerősítést aznapra, a következő napra, az élethelyzetekre, 

és egy megtelítődést hoz, hogy a belső ember érzi, hogy ez igen, ezt most úgy szóltam, hogy az 

Atya tetszésére volt! Jön egy megelégedés vele, egy megelégítés, egy öröm, egy békesség jön 

vele, hogy ezt most úgy ejtettem ki e fölött a helyzet fölött imában, hogy ez az Atyának kedves 

volt, ez az Ő akaratában volt!  

Ha az Ő akaratában szólsz, akkor biztos lehetsz benne, hogy az hamarosan be is teljesedik, 

mert Ő megcselekszi az Ő akaratát. Ha veled egyezségre tud jutni, és itt azt a földön valaki 

kiejti, az Úr tud vele dolgozni, és az angyalok is tudnak vele dolgozni, mert ez egy angyali 

nyelv. Egy helyen írja Pál apostol, hogy az angyalok nyelvén szólhatok. Ez az a nyelv, az 

angyaloknak a nyelve! A mai napon egy kicsit belenézünk az Igébe, hogy mit hoz az egy 

kereszténynek, hogyha beteljesedik Szent Szellemmel, és elkezd nyelveken szólni. Mit hoz az 

életünkben, milyen áldásokkal tölti fel az életünket? Mert ha nem lenne fontos, akkor nem ez 

lett volna az első megnyilvánulása a Szent Szellem betöltéseknek. De minden alkalommal így 

olvassuk, hogy megteltek Szent Szellemmel, és elkezdtek szólni nyelveken.  

Ha ez ennyire fontos, akkor nem tehetjük félre a keresztény életünkben. Ha akarunk tényleg 

valóságos változásokat látni az életünkben, akkor időt kell rá szánni, illetve figyelmet. Időt 

mindig talál az ember, mert vannak köztes idők is, amikor az ember csak úgy elvan, és akkor is 

képes arra, hogy odaszánja magát erre, hogy Uram, segíts nekem most nyelveken szólni, habár 

most nem az imaszobámba vagyok, de van öt perc arra, hogy közösségben legyek veled! – és 

elkezdünk szólni. Ezek a kis öt percek rengeteget jelentenek az életünkben, rengeteget fognak 

jelenteni az olajozottságban. Azt, hogy ez az ima nem fontos, nem mondhatjuk. Sok keresztény 

mondja, hogy már beteltem Szent Szellemmel, szóltam egyszer nyelveken, de mostanában már 

félretettem, mert nem érzem a fontosságát.  

Egy másik érvet hozok arra, hogy miért fontos ez az ima. Az első érv az volt, hogy minden 

esetben ez volt a Szent Szellem teljességnek a kezdeti jele, megnyilvánulása. Egy másik érv, 

ami nagyon nyomós érv. Pál azt írja a levelében, hálát ad az Istenének. Nézzünk bele, miért ad 

hálát?  

1KORINTHUS 14,18. 

18. Hálát adok az én Istenemnek, hogy mindnyájatoknál többet szólok nyelveken; 

Pál itt dicsekszik. De azt mondja, hogy hálaadással teljes ez a dicsekedés. Én 

mindnyájatoknál többet szólok nyelveken. Nagyon sokat imádkozom nyelveken, ezzel azt 

mondja. Nézzetek meg, kinél vannak a kijelentések? Az Újszövetség kétharmad részét Pál 

tollából íratja le a Szent Szellem. Milyen kijelentéseket vett? Egy olyan közösségbe kerülünk a 

Szent Szellemmel, miközben imádkozunk nyelveken, hogy az értelmünk gyümölcstelen, tehát 

nem fogjuk fel az értelmünkkel. Nem is azért van, hanem hogy a szellemünk összekapcsolódik 

Isten Szellemén keresztül a mennyei Atyával, a királyi trónteremmel, az Úr Jézus Krisztussal, 

a főpapi könyörgésekkel, és onnan veszünk szellemieket. E nélkül nem tudunk élni győztes 

keresztény életet, mert ez olyan imádság, amikor szellemiekhez szellemieket szab még hozzá. 

Elkezd építkezni a Szent Szellem, ott van nálad már egy kis világosság, és akkor, ahogy 

imádkozol nyelveken és elmélyedsz benne, egyszer csak odajön a szívedre még valami hozzá. 

A Szent Szellem még hozott hozzá valamit, amit eddig nem láttál, és nem értettél. A 

szellemiekhez szellemieket szabván. Gyönyörű dolog! Mint amikor kiszabnak egy ruhát, még 

kell egy karöltő rész, még kell egy csipke rá, egy fodor, vagy egy minta valahova. A Szent 

Szellem is így hozza az életünkre ezeket az ékesített gyönyörűségeket, ha valóban odaadjuk 

magunkat erre az imádságra.  
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Szóljanak az Igék helyettem, mert tudjátok, hogy én nagy szerelmese vagyok a nyelvek 

imájának, és ha belelendülünk, akkor nem is szeretjük abbahagyni sem, havonta mindig egy 

szombatot szánunk a közös imádságra, és teltházzal imádkozunk. Akik szeretnek imádkozni, 

vidékről is járnak. Nagyon kedves időket töltünk az Úrral, és olyan mélységekbe belelendít 

minket az Úr, hogy észre se vesszük, és már négy óra van, fél öt van, és még mindig imádko-

zunk. Az első fél óra, az első óra lehet, hogy nehézkes azért, mert az ember annyira messziről 

jön. Olyan sok mindent kell letenni, elrendezni, elhalkítani magunkban, hogy bele tudjunk 

nézni abba a szellemi folyamba. Ha belekerül az ember ebbe, amikor a Szent Szellem oda 

besodor minket, ott olyan sodrás van, hogy onnantól kezdve elvisz minket oda, ahol lennünk 

kell. Hatalmas sodrása van, és az Ő dolgai jönnek, miután megengedte, hogy a mi kis apró 

dolgainkat sorra vegyük.  

A Szent Szellem egy hatalmas úriember! Soha nem fog tolakodni, nem fogja azt mondani, 

hogy ami neked fontos, azt most tegyük félre, jöjjenek az én dolgaim! A Szent Szellem nem 

ilyen. Miután a te sajátjaidat végig tudtad imádkozni, és békességet vettél, és meglátásokat 

vettél, és megoldásokat jelentett ki neked, és megnyugodtál a szívedben azok felől, amik 

aggasztottak, akkor hozza a Szent Szellem azokat, amik az Ő projektjeiben vannak. Hatalmas 

úriember! Ezért az egy-két óra imádság, ha igazán mélyre akarunk menni, az még csak a felszín. 

De aki most kezdi, annak az öt-tíz perc is jó, csak kezdje el az ember. Én emlékszem rá, soha 

nem fogom elfelejteni, amikor nagyon pici keresztényként körülöttem már mindenki 

imádkozott nyelveken, és engem borzasztóan bántott, hogy én miért nem bírok megszólalni. 

Pedig kerestem, láttam a Bibliában, hogy ez egy imádság, hallottam a gyönyörű nyelveket, 

ahogy a régi keresztények imádkoztak. Annyira bántott, hogy én miért nem tudok így 

imádkozni! Hónapok teltek így el. Senki nem mondta, hogy várakoznom kell, nem ez volt a 

probléma. Vannak, akik azt mondják, hogy várakozni kell, az is egy téves tanítás. De nem indult 

el az imanyelv, és bántott már. Mert aki keresi, szeretné, de nem megy, az egy visszafogó erő.  

Egy alkalommal, amikor otthon voltam egymagam, azt mondtam: Uram, addig innen most 

nem kelek föl, amíg el nem indul ez az imanyelv nálam! A Szent Szellem azt válaszolta meg. 

Szereti, amikor ilyen kitartóak vagyunk, és odaszegezzük magunkat. Nagyon szereti a Szent 

Szellem. Azt mondta: Ha nem nyitod meg a szádat, akkor a világ végéig sem fogsz szólni nyel-

veken! Nekem ez kellett, ez a bátorítás, hogy akkor fogok szólni nyelveken, ha az első szótagot, 

amit a Szent Szellem ad, azt hitben kiejtem. Ugyanis volt bennem egy kis röstelkedés, hogy 

mások előtt úgy beszéljek, hogy nem is értem. Ez engem nagyon zavart. Soha nem beszélünk 

úgy, hogy ne legyen az értelmünkben annak valami tartalma. Kicsit restelkedő voltam, és egy 

kicsit visszafogott voltam, de a Szent Szellem megtalált engem otthon. Egymagam, abban a 

fotelban, ahol elkezdtem így nyelveken imádkozni, és egy olyan söpréssel jött a Szent Szellem 

abban az első fél órában, hogy olyan nyelvet az óta sem tudok kiejteni. Az volt a kezdő csokor. 

Gyönyörű volt, és megtapasztaltam ennek az örömét. Ez volt a bemenetel oda, onnantól kezdve 

bármikor tudunk már beszélni, ha elkezdjük, és mindig más és más kiejtéssel esetleg. Ugyanaz 

a kiejtés soha többet nem jött vissza. Az volt az első üdvözlet a trónra.  

Ahányan vagyunk, annyiféleképpen történik, de lényeg az, hogy keresni kell, és meg kell 

ragadni, és használni kell, ha akarjuk az életünkben a változásokat. Mert ez óriási változásokat 

hoz. A jó irányú változások, mert Isten egy jó Isten, ezt le kell szögezni. Ha Isten a kezébe veszi 

az életedet, akkor nem fog rossz irányban maradni. Gondolod, hogy ez így van? Akkor mondj 

egy áment! Ámen! Akkor jó irányba fog haladni, ha odaadod az életedet, és odaadod magad 

erre a könyörgésre, ami az Ő akaratában szól, akkor biztos, hogy rossz irányba nem mehet az 
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életed. Ámen! Felkészülhetsz rá, hogy gondviselésben, áldásokban, jó útirányban, új ajtókkal, 

új áldásokkal, új kapcsokkal, ha kell, de az Úr kezébe veszi, és az gyönyörűséges.  

Tehát nem valami felesleges dologról beszélünk, amikor nyelvek imájáról ejtünk szót, mert 

Pál dicsekedésében mondja, hogy hálát adok az én Istenemnek, hogy mindnyájatoknál többet 

szólok nyelveken. Ez egy kicsit irigységre is indította szerintem a korinthusiakat, ők is rá 

akartak kapcsolni ezek után. Ez egy ösztönzésnek kell lennie számunkra is. Nézzünk meg a 

múltkori tanításból néhány Igehelyet, hogy hogyan is írja a Szentírás.  

Az első alkalom, amikor a Szent Szellem betöltötte őket, az a pünkösd napja volt. Hatalmas 

nagy nap volt! A tanítványok ott nem a Szent Szellem betöltésére vártak, mert nem is tudták, 

hogy jönni fog, a pünkösd napjára vártak. Azt, hogy várakozni kellene a Szent Szellemre, hogy 

az betöltsön minket, az ebből fakadóan van, de az egy tévtanítás. Mert a tanítványok nem arra 

várakoztak, hogy majd betölti őket a Szent Szellem, ha éppen kedve lesz, hanem a pünkösd 

napját várták együtt. Jézus meghagyta nekik, hogy maradjanak együtt, és majd Ő elküldi az 

Atyának ígéretét, de ez a pünkösd naphoz volt kötve.  

Amikor eljött a pünkösd napja, a Szent Szellem egy szempillantással se várt tovább. Rendelt 

ideje volt. Eljött a pünkösd napja, és betöltötte az egész házat a Szent Szellem, és mindazokat, 

akik ott jelen voltak. Egy hívőt nem hagyott ki. Százhúszan voltak. Köztük a Jézus édesanyja 

is, Mária is ott volt, és megteltek mindnyájan Szent Szellemmel. Tehát a Szent Szellem 

eltöltötte a házat, és akik jelen voltak, azoknak pedig venniük kellett a Szent Szellemet. Meg 

kellett telniük vele, és kezdtek szólni más nyelveken. Még egy pontot se tesz közbe.  

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 2,4. 

4. És megtelének mindnyájan Szent Szellemmel, és kezdének szólni más nyel-

veken, amint a Szellem adta nékik szólniuk.  

Megteltek Szent Szellemmel, és elkezdtek szólni nyelveken. Látod, a kettő mennyire 

karöltve jár? Megteltek Szent Szellemmel, és kezdtek szólni más nyelveken, amint a Szellem 

adta nékik szólniuk. Ez feljegyzett pontos igehely. Ehhez kellene tartani magukat a keresz-té-

nyeknek. Amint megtelnek Szent Szellemmel, elkezdhetnek nyelveken imádkozni, ha keresik 

ezt a megtapasztalást, és nem állnak ellen a Szent Szellemnek.  

Szoktam mondani, hogy az égvilágon semmi mást nem kell tenned, ha nem akarsz nyelveken 

imádkozni, minthogy a szádat jó szorosan zárva tartod. Ha becsukod, akkor egy semmi nem 

fog kijönni magyarul sem, és más nyelveken sem. Mert ellenállhatunk ennek, nem kell attól 

félni, hogy majd a Szent Szellem úgy leszáll ránk, hogy nem is akarjuk, és valami szörnyű 

módon fogunk beszélni akaratunk ellenére. Szó nincs erről. Készség kell hozzá. Ha odaadod 

magad a Szent Szellemnek, akkor Ő fog jönni, és egy gyönyörű mennyei kiejtésben fogja 

megelégíteni az egész lényedet, Istennel kezdesz el majd beszélgetni természetfeletti módon.  

Kornéliusz házánál ugyanígy történik, hogy elmegy Péter oda prédikálni, a részleteit múltkor 

olvastuk. Mikor még szólta Péter az Igéket, még prédikált, még a szájában volt az Ige, a Szent 

Szellem nem tudta magát türtőztetni, visszafogni, annyira várta, hogy betölthesse őket, leszállt 

a Szent Szellem mindazokra, akik ott jelen voltak.  

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 10,44–46. 

44. Mikor még szólá Péter ez Igéket, leszálla a Szent Szellem mindazokra, akik 

hallgatták e beszédet. 

Akik befogadták. Honnan tudták meg a többiek, akik Péterrel voltak, hogy a Szent Szellem 

keresztségét vették? Mert azt írja ott:  
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APOSTOLOK CSELEKEDETEI 10,44–46. 

45. És elálmélkodának a zsidóságból való hívek, mindazok, akik Péterrel 

együtt mentek, hogy a pogányokra is kitöltetett a Szent Szellem ajándéka. 

46. Mert hallják vala, hogy ők nyelveken szólnak és magasztalják az Istent. 

Elkezdtek nyelveken szólni, és magasztalni Istent. Ha a Szellem megtölt valakit, akkor annak 

azonnal lesznek érzékelhető jelei, és hallható jelei, mert megnyilvánul. A Szent Szellem az élő 

Istennek a Szelleme. Hozni fogja magával Istennek minden jellemvonását, a szeretetét, az 

erejét, a vigasztalását, és amire csak szükségünk van, az beköltözik ide, a belső emberbe, így a 

Szent Szellem templomává leszünk.  

Ez történt a 10. fejezetben. Kornéliusz házánál betöltötte őket a Szent Szellem, és hallották 

őket nyelveken szólni. Karöltve járnak a Szent Szellem beteljesedés és nyelveken szólás. Ott is 

mindannyian szóltak nyelveken. A 19. fejezetben szintén láttuk, hogy az efézusi tanítványok felé 

úgy szolgált Pál, hogy amikor rájuk vetette a kezét, akkor a Szent Szellem leszállt rájuk, leeresz-

kedett, és ők vették a Szent Szellemet, és elkezdtek szólni nyelveken, és prófétálnak vala.  

APOSTOLOK CSELEKEDETEI 19,6. 

6. És mikor Pál reájuk vetette kezét, szálla a Szent Szellem őreájuk; és szólnak 

vala nyelveken, és prófétálnak vala.  

Tehát ezek meggyőző minták, példák a mai gyülekezeti kor számára, ugyanabban a 

gyülekezeti korban élünk ma is. Jézus a mennyben, az Atya jobbján, mint Főpapunk, és itt lent 

a Gyülekezeti Testnek kell működni. Akkor fog jól működni, ha be van töltve Szent 

Szellemmel. Teljes marad Szent Szellemmel, és újratöltéseket vesz a Szent Szellemben, hogy 

mindig a csúcson legyünk, hogy mindig Isten erejében legyünk, hogy soha ne kelljen meg-

szégyenülnünk a hitünkben, mert hiszünk a Jézus Krisztusban.  

Jézus Krisztus győzelmeket ígér nekünk, ez a Szent Szellem ereje által megy csak. A Szent 

Szellem áradása által megy, mert Ő a főnök a földön. Őt hagyta lent Jézus, hogy majd 

megcselekszi azokat. Ez kell, hogy bátorítson minket. Ha ma még nem ismerjük a Szent 

Szellem keresztséget és a nyelvek imáját, akkor vegyük a fáradságot, és olvassunk utána az 

Igéből, és nézzük meg, hogy mit ír a számunkra! Miért adja ezt Isten? Milyen áldásai vannak a 

nyelvek imájának? Mert ha úgy nézzük, mint egy külső szemlélő, akkor még azt is 

mondhatnánk, hogy az illetőnek elment az esze. Olyan módon beszél, hogy fogalma sincs róla, 

hogy mit beszél. Ez így igaz, mert az értelem gyümölcstelen, így más se érti. De nem baj, mert 

nem hozzá szól, hanem Istenhez, azt írja. Ezek a dolgok ne izgassanak, ne zavarjanak minket, 

hogyha ezt a megtapasztalást keressük! Nézzük meg, milyen áldásai vannak! Akarunk-e 

áldottak lenni? Ha igen, akkor soroljunk fel néhányat, az összeset nem lehet, mert ebbe a 

könyvbe se fért bele. Kenneth Hagin is mondja, hogy csak néhányat, és azt felsorolja. Ha 

elkezded használni, fogod látni, hogy te saját magad is könyveket írhatsz még róla, hogy 

mennyi áldást hoz az életedre. Nézzük meg, miért olyan fontos tehát a nyelveken szólás?  

1KORINTHUS 14,4. 2. 14. 

4. Aki nyelveken szól, önmagát építi, de aki prófétál, a gyülekezetet építi. 

Önmagát építi! A depresszió lemondhat rólunk, ha egyszer elkezdjük magunkat építeni, ha 

tudjuk, kik vagyunk Krisztusban, ha tudjuk, milyen hatalmunk van. A belső ember elkezd fel-

épülni, elkezd kiragyogni, és ez a nyelvek imája által van. Így írja: Aki nyelveken szól, önmagát 

építi. Belül. Nem fizikailag fogunk növekedni, hála Istennek, hogy kifelé a kilókra, meg magas-

ságra. A láthatatlan birodalomban hoz egy épülést, és annak lesznek meglátható jelei a látható 

birodalomban, mert a láthatók a láthatatlanból állnak elő. Akarsz látni sok áldást az életeden? 
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Először el kell kezdeni a gyúrást szellemben, nyelveken. Elkezdünk erősödni belül, elkezdjük 

azt a képességet magabiztosabban elvenni, hogy meg tudjuk ragadni, amit mond a Szellem. 

Ehhez belső épülés kell. A csecsemő egynaposan nem érti még, mit mond az anyukája. De ahogy 

elkezd épülni, és szól hozzá mindig az édesanyja, szeretgeti, dédelgeti és kedveskedik neki, a 

gyerek egyre többet megért abból, amit mond. Előbb-utóbb elkezd beszélni az édesanyjához.  

Egy épülésre van szükség! Aki nyelveken szól, önmagát építi. Eltelik egy óra, és azt 

mondod, semmit nem értettem az egészből. Nem baj, húzzál rá még egy órát, kezdj el még 

többet, és közben jön egy békesség! Azt fogod észrevenni először, hogy a gondolataid 

lecsendesednek. Ami fenséges és ragyogó hely, hogy jobban be tudj menni abba a 

csendességbe, abba a bizonyosságba, abba a megnyugvásba, ahova az Úr be akar emelni. Mert 

a háborgó gondolataid nem segítenek abban, hogy meglásd, hogy milyen áldásokban részesített 

az Úr téged. Ha csak azon gondolkodsz, hogy mi az, ami nem sikerült, mi az, ami így meg úgy 

alakult, meg a másikkal mi történt, ha ezek zakatolnak csak a fejünkben, akkor felejtsük el, 

hogy meghalljuk közben a szellemieket!  

Tehát egy épülést fog hozni. Aki nyelveken szól, önmagát építi. Nagyon fontos dolog. Ha 

másért nem, csak ezt az egyet adná az Isten, hogy tessék felépíteni magad szellemben, kedves 

gyermekem, akkor is kötelező érvényűnek kellene venni magunkra nézve. Mert föl kell 

épülnünk! Istennek nincs szüksége ötszázmillió csecsemőre a földön. Szellemi óriásokra van 

szüksége, akik ha parancsolnak, akkor az megáll. Mert ehhez fel kell épülni. Ez kötelező 

érvényű, ha már egyszer benne vagyunk a nyelvek imájában.  

Nézzük a második vonzóerejét a nyelvek imájának. Olyan kedvet fogok nektek csinálni a 

végére – az Ige teszi ezt –, hogy az imakörökben megsokasodunk! Bejártok majd imádkozni, 

meg interneten is be lehet kapcsolódni. Van köztünk egy fiatalember, aki azzal keresett meg, 

hogy szeretne jönni imakörbe. Kérdeztem, hogy honnan tudja, hogy vannak egyáltalán 

imakörök? Mondta, hogy hallgatja a tanításokat, és hogy ott meghallotta, és eljött, hogy 

imádkozzon velünk. Dicsőség ezért Istennek!  

Nagyon örülök, hogy ha ezt a szívükre kapják a keresztények, engedelmesek, mert vannak 

dolgok, amiket ha nem imádkozunk ki, akkor soha nem fogjuk meglátni. A legtöbb dolog ilyen. 

Valakinek azt az imát egyszer el kellett mondania feletted. Legtöbbször nyelveken megy. 

1KORINTHUS 14,4. 2. 14. 

2. Mert aki nyelveken szól, nem embereknek szól, hanem az Istennek; mert 

senki sem érti, hiszen a Szellem által szól titkokat. 

Vagyis ilyenkor nem egymással beszélgetünk. Amikor elkezdek nyelveken imádkozni, 

akkor nem hozzád szólok, hanem az Istennek. Nem is értenéd. Mert senki sem érti, teszi hozzá 

az Ige. Vegyük tudomásul, hogy ilyenkor nincs értelem. Nincs megértés! Senki sem érti, hiszen 

a Szellem által szól titkokat.  

Miért olyan nagyon fontos ezeknek a titkoknak a kiejtése? Két dolgot kell itt látni. Az egyik, 

hogy Isten a számunkra hatalmas áldásokat tervezett el. Ha ezeket kiejtenénk egy olyan kom-

munikációban, amit megért az ördög, akkor kitervelné, hogy hogyan lopja el idő előtt. Így Isten 

nem jeleníti meg nekünk, hogy ne tudjon a tolvaj lopni. Olyan, mint egy sakktáblán a lépések. 

Lépünk egyet, Isten is lép. Lépünk egyet, és Ő is lép. El vannak rejtve a következő lépések.  

De mégis adott egy beszédformát rá, hogy kiejtsük. Mert amit artikulált formában nem 

ejtünk ki a földön, azt Isten nem tudja megcselekedni. Az Ószövetségben is olvasod, hogy Isten 

semmit sem cselekszik meg addig, amíg meg nem jelenti az Ő prófétáinak. Azoknak ki kellett 
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mondaniuk, el kellett prófétálniuk. Ki kellett harsogni, és utána tudta Isten megcselekedni, mert 

a kimondott szóval dolgozik. Annak van teremtő ereje. Így vagyunk megteremtve.  

Tehát kellett adnia egy nyelvet, ahol a titkokat ki tudjuk ejteni az Ő birodalmának nyelvén 

úgy, hogy a mi értelmünk és az ellenség elméje teljesen le van takarva. El van fedve. Nem ért 

egy szót sem belőle. Mi kaphatunk megértéseket, ha a Szellem jónak látja, hogy valamit 

felfedjen abból. Akkor az a nyelvek magyarázatában jöhet, vagy akár egy látásban, vagy egy 

belső tudásban. Egyszerűen fogod tudni ott belül, hogy ez az ima ezért a dologért volt. Meg is 

nyugszik a szíved, hogy ezt most kiimádkoztad.  

Tehát titkokat imádkozunk ilyenkor, és Istenhez szólunk a Szellem által. Ez az ima nem a 

sajátunkból fakad, hanem a Szellem által megy. Az elrejtettekből szólunk. Még nincs felfedve. 

El vannak rejtve a szemünk elől és a világ szeme elől és az ördög szeme elől, hogy senki ne 

lophassa el. Nagyon fontos dolog. Látod Isten hatalmas bölcsességét, ahogy ezt kidolgozta? Ezt 

akkor tudja hozni, hogyha beteljesedtünk Szent Szellemmel. 

Az 1Korinthus 14-ben nagyon sokat fogsz olvasni a nyelvekről, úgyhogy ha szeretnél ebből 

nagyobb világosságot, akkor néha vedd elő, és olvasgasd ezt a fejezetet. 

1KORINTHUS 14,4. 2. 14. 

14. Mert ha nyelveken imádkozom, a szellemem imádkozik, de az értelmem 

gyümölcstelen. 

Újabb pont, hogy miért kell nyelveken imádkozni. Ha nem imádkozunk nyelveken rendszere-

sen, akkor a szellemünk, ami Istentől született és hatalmas dolgokat képes cselekedni, szunnyadó 

állapotban van, mert soha nem imádkoztatjuk meg. A szellemünkre rá kell gyúrni. Nem csak a 

fizikai testünknek kell jól kinézni! Járunk a gyúróterembe, meg építjük az izmainkat, meg a 

derekunkat karcsúsítjuk, ki mire szán időt és figyelmet. A testre nagyon sok ember fordít figyel-

met. De azt mondja az Ige, hogyha nyelveken imádkozunk, akkor a szellemünket dolgoztatjuk, a 

szellemünk imádkozik. Amikor megimádkoztatjuk a szellemünket − a Szent Szellem teszi ezt −, 

akkor a szellemünk egy éber állapotba kerül. Éberebb lesz, mint valaha. Ha rendszeresen 

imádkozol így, akkor a szellemed meg tud majd ragadni olyan dolgokat, amik addig számodra 

szunnyadóak voltak. Föl sem fedted, tudomást sem vettél róla. Mert a szellemed nem került ebbe 

az aktivizált állapotba, hogy megimádkoztatod, hogy imádkozik a szellemed Istenhez.  

Ebben az éber állapotban egész más a szellemi életünk. Szellemi éberséget vesz az ember, 

mert a szellemed imádkozik, az értelmed pedig gyümölcstelen − mondja. Ilyenkor az 

értelemnek az égvilágon semmi dolga sincs, csak pihenjen. Úgyis az egész életünk agyharcból 

áll, megpróbáljuk kigondolni a dolgokat, tépelődünk, hogyan legyen. Mindig az agyunkkal 

küszködünk. De nem ott van a megoldás. Az értelmünknek el kell csendesedni, az értelmünk 

legyen gyümölcstelen, és a szellemünknek kell aktivizálódnia. Lehet, hogy kell hozzá egy 

odaszánt, több órás imádság, hogy végre elcsendesedjen az értelmed, hogy valóban 

gyümölcstelenné váljon, amikor már föladja azt, hogy ő akarjon okoskodni. Ha ide eljutottál, 

akkor már nagyon közel vagy ahhoz, hogy halljál a szellemedből. Onnan jön, amit Isten mond 

neked, mert Szellemtől szellembe jön az a közlés. Az fog előbbre vinni a megoldásokba.  

Ezért ez az imádság kimondhatatlanul fontos. Szánjunk rá időt! Az, hogy nincs időnk, csak 

kifogás! Felejtsük el, mert mindig arra van időnk, amire akarunk. Ezt azért jelentsük ki! Amire 

akarjuk, arra mindig van időnk. Mire ma a pontoknak a végére jutunk, meg fogjuk látni, hogy 

ez annyira fontos, kell találni időt a szellemi imádságra.  

Még egy gondolat ahhoz, amikor a szellemben imádkozunk. Pál azt írja a továbbiakban, 

hogy imádkozom a szellememmel, és imádkozom az értelemmel is. Éneklek a szellememmel, 
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és éneklek az értelemmel is. Tehát nem azt mondjuk, hogy az értelmünket eldobhatjuk most 

már, mert keresztények lettünk. Szó sincs erről, mert akkor beleesünk a gödörbe a másik 

oldalon. Szükségünk van az értelmünk tökéletes működésére is, de vannak idők, amikor azt 

félre kell tenni, mert nem vezet sehova, és elő kell venni egy másik fajta imádságot, amikor 

nem az értelmünkből, hanem a szellemünkből imádkozunk. Mindkét fajta imára szükség van.  

Ha valaki csak szellemben él, és az értelmi síkra, amiben itt meg kell, hogy éljünk és 

boldogulnunk kell, erre azt mondani, hogy nincs szükség, az is egy tévtanítás. Mert imádkozom 

az értelmemmel, és imádkozom a szellememmel is − Pál világosan mondja. Mindkettő fontos. 

Mindegyiknek megvan a maga helye.  

Melyikkel kezdi? A szellemmel. A szellemi imával. Aztán majd az értelmünkben lesz 

megértés, ha a Szent Szellem úgy látja, hogy ott gyümölcsöt fog teremni. Meglesz a megértés. 

Innen megyünk tovább egy pontra, ami nagyon-nagyon meg fog indítani minket. A Róma 8-

ban olvasunk erről a szellemi imádságról. Ott a 22-es verstől elkezd tanítani minket valami 

nagyon megindító dologra. Leírja, hogy az egész teremtett világ a mai napig együtt fohászkodik 

és vajúdik. Mennyire igaz ez! Azért, mert a világban benne van a bűn, és sóhajtozik ez a teremtett 

világ, fohászkodik és vajúdik mind idáig, hogy megszabaduljon a romlandóság rabságából. Tehát 

maga a világ is fohászkodik, sóhajtozik, hogy mikor jön el Isten fiainak a dicsőséges szabadsága. 

A teremtett világ is érzi, hogy egy iga alatt van, hogy nem így kellene működniük a dolgoknak.  

RÓMA 8,22−23. 26. 

22. Mert tudjuk, hogy az egész teremtett világ együtt fohászkodik és vajúdik 

mind idáig. 

Majd azt mondja Pál, hogy nemcsak a világ, hanem mi magunk is fohászkodunk, 

sóhajtozunk magunkban. Esedezünk magunkban. 

23. Sőt, nemcsak ez, hanem maguk a Szellem zsengéjének birtokosai, mi magunk 

is fohászkodunk magunkban, várván a fiúságot, a mi testünknek megváltását. 

Isten Szelleme nélkül is folyik ez, itt ezt mondja. Van egy esedezés bennünk, sóhajtozunk, 

hogy jaj, Istenem, a dolgok bár megoldódnának, hogy helyre jönnének, hogy ne így lennének, 

és ne úgy! Van egy ilyen bennünk is. A 26-os vers azt mondja, hogy hasonlatosképpen a 

Szellem is fohászkodik bennünk. 

26. Hasonlatosképpen pedig a Szellem is segítségünkre van a mi erőtlensé-

günkben. Mert azt, amit kérnünk kell, amint kellene, nem tudjuk; de maga a 

Szellem esedezik miérettünk kimondhatatlan fohászkodásokkal. 

Nemcsak mi magunk fohászkodunk, hanem azt mondja, hogy hasonlatosképpen. Mihez 

hasonlatosképpen? Úgy, ahogy a teremtett világ is fohászkodik, mi is fohászkodunk 

magunkban. Akikben nincs Istennek Szelleme, azok csak magukban tudnak fohászkodni. De 

mi, akikben benne van Isten Szelleme, akik birtokoljuk a Szent Szellemet, segítségünkre van 

ez a drága Szent Szellem a mi erőtlenségünkben, mert azt, amit kérnünk kell, és amint kellene, 

nem tudjuk. Ezt vegyük tudomásul, alap imákat, egyszerű imákat elmondhatunk, de a 

részletekről fogalmunk sincs. Mert Isten a mindentudó, mi meg egy szemellenzővel vagyunk 

ellátva. Amíg a szemünk ellát, addig tudunk gondolkodni. Ezért kapunk egy óriási segítséget. 

Mert hasonlatosképpen, ahogy a világ sóhajtozik, és az emberek a világban sóhajtoznak, azt 

mondja itt az Ige, hogy mi kaptunk egy Segítőt. A Szellem ide beköltözik, és elkezd esedezni 

bennünk. Elkezd sóhajtozni bennünk, esedezik, mert azt, amit kérnünk kellene, és amint 

kellene, nem tudjuk. Tudomásul kell venni, hogy olyan okosak azért nem vagyunk, hogy 



SANDERSNÉ DR. KOVÁCS ERZSÉBET: A Szent Szellem teljességünk áldásai 

– 10 – 

 

mindent tudnánk. De meg kell hajtani magunkat Isten előtt, és azt mondani, hogy igen, Uram, 

Te tudod. Te elkészítetted nekem. Te tudod ezeket. Adtad nekem ezt a gyönyörűséget, hogy a 

Szent Szellem maga esedezik miérettünk, általunk kimondhatatlan fohászkodásokkal. 

Látod, ezt a világ nem tudja kimondani, azért kimondhatatlan. Az ő szavaival nem képes 

elmondani. Fel sem fogható a világ értelmével. A szellemi birodalomból jön, és a mi 

szellemünk által jönnek a fohászkodások. Ez viszi előbbre az életünket, ha teret adunk neki. 

Mert Isten ezt odaadta nekünk. Kérdés, hogy használjuk-e? Ha használjuk, akkor vagyunk 

előbbre. Ha nem engedjük meg a Szellemnek, hogy esedezzen általunk, akkor az az ima nincs 

elmondva. Akkor ott egy üres rész van, egy hézag van. Nincs kiimádkozva az a helyzet. 

Egyszer a Szellem szólt a szívemhez. Jött egy olyan helyzet, amit soha nem gondoltam 

volna, hogy ilyen helyre kerülök, és azt mondta a Szent Szellem, hogy én ezen a helyen már 

évekkel ezelőtt jártam. Csak menj, és minden rendben lesz, mert ki van imádkozva! Menj 

tovább! Semmiféle bántásban nem lesz részed, mert én itt, ezen a ponton már jártam 

imádságban, amikor általad esedeztem ezekért. Lenyűgöző ez a kegyelem!  

Olyan helyekre juthatunk, amire soha nem gondoltunk, hogy valaha az életünkben lesz 

ilyen, de a Szellem tudja, mert Ő az elejétől a végéig lát mindent. A kezdet és a vég. Még mielőtt 

felfoghatnánk, ami következik, a kegyelméből arra a pontra kirendeli az imáinkat, hogy végig 

tudjunk menni és ne adjuk fel, ne dobjuk be a törölközőt, hanem úgy legyen, ahogy Ő rendeli, 

az Ő erejéből. Ott érezzük az Ő kegyelmét, érezzük az Ő gondviselését, érezzük a mindenható 

voltát. Ő már tudja, hogy innen is tovább tudsz menni, mert Ő már járt ezen a helyen 

imádságban veled. Lenyűgöző ez a kegyelem, ha élünk vele! Szenzációs kegyelem!  

Isten egy olyan gondviselés Istene, aki tudja, hogy ezek a nehéz helyek jönnek, és az 

imáinkkal előre siet és megöntözi azokat, megoldásokat hoz, átemel. Megsegítelek, 

megerősítelek, igazságom jobbjával támogatlak. Mikor tudja megtenni? Ha adsz neki az 

imádságban helyet. Oda kell szánni magunkat erre! Ugye, látjuk, hogy ez nagyon fontos? 

Miközben az értelmünk gyümölcstelen, a Szent Szellem ezeken a helyeken végigmegy, és 

kijelenti a győzelmeidet előre. Mondd, hogy hatalmas Istenünk van! Hatalmas Istenünk van! 

Hatalmas Istenünk van! Egy hatalmas Istenünk van. Ilyen gondviselő Istenünk van. 

Jövő héten folytatjuk még, mert ez a mai csak kedvcsináló, hogy meglássuk, milyen jó a 

nyelvek imája, és mennyire sokat hoz a konyhára, ha szabad így mondanom. Mert az életünket 

meggazdagítja, ebben biztos lehetsz. Csak rajtad múlik, hogy használod-e, és hogy mennyire 

építkezel vele, mennyire építed fel vele az életedet. Csak rajtad múlik! Ha kedvet kapunk az 

Igéből, és látjuk ezeket, akkor nagyobb lendülettel kezdünk neki, és odaszánjuk magunkat 

ezekre az imádságokra. Ámen. 

JÚDÁS 1,20. 

20. Ti pedig szeretteim, épülvén a ti szentséges hitetekben, imádkozván Szent 

Szellem által, 

Vagyis szeretettek vagyunk. Ámen. Szeretettek vagyunk? Akkor nincs mitől ellankadnunk, 

meg elfáradnunk, meg föladnunk. Istennek van egy akarata, hogy mi épüljünk. Épülvén a ti 

szentséges hitetekben. Hogyan fogunk felépülni a hitünkben? Úgy mondja, hogy imádkozván 

a Szent Szellem által. Mert amikor így imádkozunk a Szent Szellem által, akkor nem saját kis, 

okos tartályunkból, vagy töltetünkből, hanem az Ő áradása, a Szellem által imádkozunk. Neki 

gondja lesz arra, hogy a hitünk közben épüljön. Ne csorbuljon, ne lankadjon, ne adjuk fel, 

hanem ha onnan kijövünk, akkor legyünk megerősödve.  
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Fel vagyunk építve olyan dolgokra, amit amúgy soha az életben nem tudtunk volna 

szellemiekben birtokba venni. Onnan jön minden elő. Egy építést hoz a szellemiekben. Úgy 

hozza ezt az építést, hogy ami már nálad van, ahhoz még hozzáépít. Még gyűjtök őhozzá, azt 

mondja. Ez az Isten természete, szíve. Még gyűjtök őhozzá, az Ő egybegyűjtötteihez. A te 

szellemi templomodhoz még hoz köveket. Élő köveket. Hoz kijelentéseket, hoz gazdagságot, 

olajat, és mindent, amire szükséged van. Gondja van rá, hogy felépítsen téged, imádkozván a 

Szent Szellem által. Nagyon fontos!  

Nagyon fontos, hogy lássuk, hogy ez mit hoz nekünk. Amíg nem látjuk ezeket, addig talán 

valaki azt mondhatná, hogy addig nem szánom rá a szombatomnak a legnagyobb részét, hogy 

bejöjjek és nyelveken imádkozzak! Ha elkezdjük meglátni és megérteni, hogy ez mit hoz 

nekünk, akkor sokkal jobban fog hajlani rá a szívünk, hogy odaadjuk magunkat erre. A Szent 

Szellem ezeket betölti, mert ha az Írás mondja, akkor az úgy van. Akkor az úgy van! 

Már ószövetségben meg volt írva ez a nyelv, de csak az újszövetségben imádkozták. Az 

ószövetségben még nem lehetséges, mert a Szent Szellem még nem lakozott bennük, az új 

teremtés kell hozzá. De az Úr már ott megprófétálta, hogy mit hoz majd ez a nyelv azoknak, 

akik ezt imádkozzák. Az Ésaiás 28-ban olvassuk ezt, és talán látunk még valamit, addig amit 

az eddigiekből nem vettünk észre 

ÉSAIÁS 28,11−12. 

11. Ezért dadogó ajakkal és idegen nyelven fog szólni e néphez, 

Valóban olyan, mintha kicsit dadognánk, amikor ilyen foszlányok, szótagok jönnek, és 

nincs egyetlenegy olyan szó sem, amit tanultunk volna az anyanyelvünkben, vagy bárhol. Nem, 

hanem szótagokban jön, foszlányokban. De mégis egy folyamatos, gyönyörű nyelv. Első 

hallásra olyasmi, mintha dadognánk. Ezért dadogó ajakkal és idegen nyelven fog szólni a 

néphez. Miért teszi? Itt megtudunk valamit 

12. Ő, aki ezt mondá nékik: Ez a nyugalom, hogy nyugtassátok meg a megfá-

radottat, és ez a pihenés! És nem akarták hallani! 

Itt az Úr szól, hogy lesz egy olyan nyelv, ami nyugalmat hoz. Nézd meg, egy nyugalmat 

hoz! Ez a nyugalom, hogy nyugtassátok a megfáradottat. Aki teljesen ki van merülve a világ 

dolgaitól. Hova a legjobb menni? A belső szobába, és egy kicsit imádkozni nyelveken, mert az 

a nyugtató, amit ott fogsz kapni, azt a gyógyszertárba nem árulják. Egy olyan megnyugvást 

fogsz kapni, egy olyan betöltést, egy olyan mennyei injektálást, hogy nincs hozzá hasonló, mert 

a mennyei szféra száll alá és betölt, átitat és körbevesz. Ez az a nyugalom − mondja az Úr. 

Keresed, hogy menj nyaralni, kicsit pihenni, és fáradtabban fogsz hazajönni, mint ahogy 

elmentél. Ennek is megvan a helye, ez a világi kiruccanásunk.  

De utána jobban teszed, hogy mielőtt bemennél a munkahelyedre, elmész egy kicsit a belső 

szobádba, és azt a nyugodalmat magadra öltöd, amit az Úr ad ahhoz, hogy a következő kört is 

le tudd futni. Ez az a nyugalom, hogy nyugtassátok a megfáradottat, és ez az a pihenés. Egy 

megújulást hoz. Egy felüdülést, egy pihenést, egy megnyugvást, mennyei dimenziókat hoz az 

életünkben. És nem akarták hallani – teszi hozzá az Úr. Már ott az Ószövetségben megírta, 

hogy fogják ezt fogadni: úgy, hogy nem akarják hallani. Ugyan már, ne beszélj úgy, hogy nem 

is érted! Nem bolondultál meg! Mondanak mindenfélét, legyintenek, és tovább mennek. Miből 

maradnak ki? Ezekből az áldásokból. Mert a fejük szerint vélekedtek.  

Isten tudta előre, hogy így lesz, de nem véletlen, hogy így tette, hogy az értelem elől 

elrejtette ezeket. Ennek a nyelvnek szent célja van. Az egész agyműködésünkre is kihatással 
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van, az idegpályáinkra, az immunrendszerünkre és minden szervünkre egy olyan hatással van, 

egy olyan megújulást hoz, egy olyan fiatalítást hoz, egy olyan gyógyító folyamatsort indít be a 

testünkben, amit a világ tudománya nem tud megtenni. Az agyközpontnak olyan részét 

működteti, ami semmilyen más módon nem hozható mozgásba, és nem tud aktivizálódni. Isten 

nagyon tudta, amikor az embert megteremtette, hogy ennek hol a helye és mi a feladata, és nem 

ok nélkül adta. Nem ok nélkül adta. Aki használja, az meggazdagszik vele áldásokkal. 

A drága Jézus bölcsessége. A nyelvet senki sem képes megzabolázni, megszelídíteni, 

mondja a Jakab 3,8-ban az Ige. Az emberek küszködnek a nyelvükkel, ezt mondják és 

megbánják, és káromkodnak és megbánják. Gyorsalkodunk a nyelvünkkel, és olyat mondunk, 

amit nem akartunk. De azt mondja Isten, hogy feledkezzünk el róla! A nyelvet senki sem képes 

megszelídíteni az emberek közül. Vagyis a nyelvünkkel van a legtöbb gondunk. Kimondjuk 

gyorsan. Olyat mondunk, amit nem kellene, mert indulatba jövünk, mert megbántottak. 

Mindenkinek megvan a saját gyenge pontja, ahol ki lehet hozni úgy a sodrából, hogy olyasmit 

mond, amit később megbán. Nem megy az embernek, hogy megszelídítse a nyelvét, mert 

fékezhetetlen gonosz az, a világ szennye van benne. Halálos méreggel teljes. A nyelvünkkel, a 

szavainkkal okozzuk a legtöbb problémát.  

És akkor ad Isten egy kiutat! Figyeld meg, hogy az emberek közül nem képes senki, de 

Istennél lehetséges! Ha ráállítod magadat, hogy Isten szellemi nyelvén kezdjen szólni a szád, 

és a nyelvedet alárendeled ennek a Szent Szellem szolgálatnak, hogy úgy szólsz, ahogy Ő adja, 

akkor tudod, mi történik? Szelídül a nyelved. Elkezd szelídülni a nyelved. Minél többet 

gyakorlod, hogy odaszánod magad a Szent Szellemnek, annál inkább fogod érzékelni, hogy 

olyan könnyen tudod uralni ezeket a szavakat, amiket nem kell kimondani. Egyszerűen 

félreteszem, ez nem idevaló, ezt nem mondom ki, helyette az Igét szólom. Az jól esik, erőt hoz, 

és ez a Szent Szellemtől való nyelvek imája által jön elő, ez a hatalmas áldás. A Szent Szellem 

megszelídíti a nyelvünket. Meg tudjuk majd különböztetni a jó ízű beszédet, amikor az Igét 

szóljuk, és azt a beszédet, amivel semmi közösségünk. Amit nem kell kiejtenünk, nem kell 

kimondanunk, mert azt nem akarjuk learatni. Azt nem fogom kimondani. A Szent Szellem 

szelídíti meg így a nyelvünket. Ámen. Ezt teszi velünk. 

Jövő hétre marad, hogy megnézzük, hogy az apostolok életében mit hozott a Szent Szellem 

teljesség. Addig is megígérjük Istennek, hogy egy kicsivel szorgalmasabbak leszünk, mint eddig. 

Mert amiket felsoroltunk, azok az Igéből vannak és áldást hoznak. Kicsivel jobban rákapcsolunk. 

Amíg teszünk egy lépést Isten felé, Ő szaladni fog hozzánk. Elébe megyek annak − írja 

Ésaiásban −, aki igazságot cselekszik. Elébe szalad az Úr annak. Úgyhogy ha egy kis lépést 

közeledsz Istenhez, Ő hatalmas léptekkel fog belépni az életedbe. Hidd el, hogy a legjobb befek-

tetést akkor teszed, ha Neki adsz még egy kicsit többet az életedből. Meg fogja sokszorozni az 

idődet, az energiádat, az anyagiakat, és minden, amire kezedet teszed, áldottabb lesz, mint addig 

volt, ha Istennek odaszánod azt az időt. A saját életemben is megtapasztaltam ezt.  

Azt gondolná az ember, hogy nincs erre ideje. De ha odaszánjuk az időnket Istennek, 

minden más megsokasodik, és jönnek megoldások és könnyebbségek. Isten egy hatalmas 

karmester, az életünk karmestere és szerkesztőművésze. 

Ő a Gyógyító! Ő a Szabadító! Ezért Neki adunk minden dicsőséget. Ámen. Nagyon-nagyon 

áldott a te jelenléted ma itt, mert nem kirándulni mentél, nem a kiskertben dolgoztál, és nem 

másfelé, hanem az Urat választottad! Azért tudott ilyen kiáradással lenni az Úr, mert te itt vagy 

ma. Nagyon köszönöm, hogy itt voltatok. Nagyon áldott ez a jelenlét!  
 

*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


